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Hoogkarspel 28-09-2022 

 

Betreft: Knarrenhof Hoogkarspel 

 

Geacht college, 

 

Wij merken dat de stand van zaken rondom een eventueel Knarrenhof in Hoogkarspel tot veel vragen leidt onder zowel 

gemeenteraadsleden,  als inwoners uit Hoogkarspel.  

Er is correspondentie geweest afgelopen juli, waarbij Knarrenhof zich tot het college richt met hun meer concrete ideeën 

over een Knarrenhof aan de Anjerstraat te Hoogkarspel. Vervolgens is er correspondentie geweest in augustus vanuit 

ongeruste omwonenden aan het (inmiddels nieuwe) college, die hun zorgen uiten over de ontwikkeling van een Knarrenhof 

op deze locatie. 

 

Om helderheid te verschaffen wat nu de stand van zaken is, stelt de SPD de volgende vragen:  

 

1. Kunt u verhelderen wat nu de precieze status is van het Knarrenhof? 

2. Kunt u verhelderen welke procedure omwonenden en de raad kunnen verwachten en op welke termijn ongeveer? 

3. Kunt u verhelderen aan omwonenden die zich zorgen maken, tot wie zij zich het beste kunnen richten om hun zorgen 

kenbaar te maken? 

4. Kunt u aangeven of er in de huidige procedure voldoende rekening gehouden wordt met een eventuele andere locatie dan 

de Anjerstraat, voor het geval dat deze locatie niet toereikend blijkt? Wij maken ons zorgen dat mogelijk kostbare tijd 

verloren zal gaan, als er in een veel later stadium eventueel naar alternatieve locaties gekeken zal worden. Dit gezien de 

procedure ook al lang duurt.  

 

Namens de Seniorenpartij Drechterland 
 
Maartje Tros 
 


